
Referat af formandsmøde den 14-8-2018 i Brevduehuset i Hjørring 

Dagsorden 

1. Formanden bød velkommen. Han synes vi havde et godt forår til træning, 
men så var der en periode med mindre godt vejr. Mange har mistet 
mange duer, mens andre næsten ingen tab havde. Vi har sendt 15635 
duer i år i sektion 63. Udgifter var 4,60 + løslader og intern transport i alt 
ca. 5,50 pr. due, så vi har haft et pænt overskud. Det er blevet billigere 
for os med 2 sektioner, da vi kunne nøjes med en bil hver uge. Vi har 
haft 2 mindre medlemmer på flyvninger på sport, men 18 flere på åben,  
på sektionsflyvninger er der 7 medlemmer mere på ungeflyvninger og vi 
havde 4 medlemmer mere på gamle duer. 

2. Sektion 
  Ib 126 det eneste de havde lidt imod var de samlede slip.  

Frede 196 var enig med Ib.  
Finn 189 havde kun lidt med løsladelse Aabenraa var ikke godt, der var 
for mange der fløj derfra, mange biler. 
Martin 217 kun positiv. 
Michael 025 vældig tilfreds. 
Johannes Bæk 084 også tilfreds. 
Verner 215 også tilfreds. 
Niels Jørgen 182 var også tilfreds. 

3. DDB 
   Alle var utilfreds med alle de flyvninger der var blevet flyttet. 
   Finn 189 Det var meget amatøragtigt og så var det sent man fik det      
   at vide. 
   Alle foreninger nordpå var utilfreds med de langflyvninger de havde var     
   for lange og det har de sagt i flere år, ellers tilfreds da vi kunne  
   løslade om morgenen på alle flyvninger stort set.  
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